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Stand van zaken Waarderweg en Vondelweg

Geachte leden van de commissie Beheer,

Tijdens de vergadering van de commissie Beheer van 15 oktober jongstleden deed 
ik een mededeling over de Waarderweg. Ik heb toegezegd mijn mededeling schrif
telijk naar de commissie Beheer te sturen. Deze brief schrijf ik mede namens Joyce 
Langenacker. De Waarderweg heeft een groot effect op de bereikbaarheid van het 
bedrijventerrein Waarderpolder, daarom is zij verantwoordelijk voor de aanpak van 
de Waarderweg.

De Waarderweg kwam tijdens de commissievergadering aan de orde naar aanlei
ding van een vraag van de ChristenUnie. De ChristenUnie wilde weten of de Waar
derweg werd besproken tijdens het gesprek met gedeputeerde Post van 8 oktober. 
De provincie heeft een bedrag van €3,7 miljoen beschikbaar uit het aanbestedings- 
voordeel van de fly-over. Dit bedrag kan worden ingezet voor een infrastructureel 
project dat de regionale bereikbaarheid van Haarlem verbetert. In dit kader heeft de 
gemeente de capaciteitsuitbreiding van de Camera Obscuraweg, Waarderweg en 
Vondelweg opgevoerd. Ook informeerde de ChristenUnie naar de planning van het 
project.

Ik gaf tijdens de commissievergadering van 15 oktober aan dat gedeputeerde Post 
en ik de Waarderweg niet hebben besproken. Verder schetste ik de stand van zaken 
van dit project: in februari heb ik u, ook namens Joyce Langenacker, voor het laatst 
met een brief geïnformeerd. Sindsdien hebben wij samen met de provincie verkend 
of de aanpak van de Waarderweg en Vondelweg op de lange termijn robuust ge
noeg is, gezien onze ambities uit de voorontwerp Structuurvisie Openbare Ruimte 
en de Regionale Bereikbaarheidsvisie.

Die aanpak is gebaseerd op het door bureau Goudappel opgestelde verkeersonder- 
zoek Oostelijke ring Haarlem (2013/516438). Uit dat onderzoek is gebleken dat 
verdubbeling van de Waarderweg een no regret maatregel is, en een voorwaarde
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voor een flexibeler en robuuster netwerk. Daarnaast adviseert het bureau de kruis
punten op de Vondelweg, Oudeweg en Camera Obscuraweg uit te breiden.

Wij hebben de provincie niet van de robuustheid van de voorgestelde maatregelen 
kunnen overtuigen. De provincie geeft aan dat de Structuurvisie nog niet af is; het is 
nu nog onduidelijk welke gevolgen de verkeersmaatregelen in de Structuurvisie 
hebben op de beoogde ring rond Haarlem. Daarmee is er volgens de provincie een 
kans op desinvesteringen als de beide wegen worden aangepakt. Wij gaan nu eerst, 
samen met de stad, de Structuurvisie openbare ruimte afmaken. Vervolgens gaan 
wij over de Waarderweg en de Vondelweg weer het gesprek met de provincie aan. 
Op ambtelijk niveau heeft de provincie aangegeven dat €3,7 miljoen voorlopig voor 
Haarlem gereserveerd blijft.

Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

is Joyce Langenacker,


